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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Blazena Westerlund. Justering sker torsdag 15 april. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 15 mars 2010 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 25 mars 2010 
Avdelningschef Per-Ove Mattsson berättade att många besökte det öppna 
forumet före nämndsammanträdet för att protestera mot planerna på bygg-
nation vid Ullerudsbacken i Farsta strand. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 22 april 2010 
Ärende nr 1: Underlag för budget 2011 med inriktning 2012 och 2013 
Blazena Westerlund menade att även ledsagning borde omnämnas som ett 
utvecklingsområde på sidan 13. Kontaktperson är inte alltid tillräckligt för 
den enskilde och därför är det viktigt att även lyfta fram möjligheten att få 
ledsagning. 
 
Ärende nr 3: Svar på medborgarförslag om lokala träffpunkter i varje del 
av Farsta 
Rådet påtalade att det inte nämns något om träffpunkter för personer med 
funktionsnedsättning i förvaltningens tjänsteutlåtande. Det är viktigt att 
göra reklam för de verksamheter som faktiskt finns, exempelvis idrotts-
nämndens Träffstugan i Sköndal som vänder sig till rörelsehindrade barn 
och ungdomar upp till 25 år. För att locka besökare till befintliga träffpunk-
ter är det också viktigt att informera om lokalernas grad av tillgänglighet.  
 
Ingrid Edin påpekade att biblioteket i Sköndal är öppet endast tre dagar i 
veckan och alltså kanske skulle kunna nyttjas som träfflokal övriga dagar. 
 
Ärende nr 7: Kulturbidrag våren 2010 
I tjänsteutlåtandet berättar förvaltningen att de kulturarrangemang som be-
viljas bidrag ska förläggas till lokaler eller platser som är tillgängliga för 
personer med funktionsnedsättning. Ebba Lundgren påpekade att det är 
oklart vilka former av funktionsnedsättning som denna bestämmelse om-
fattar. 
 
Ärende nr 8: Pilotstudie om äldre med psykisk funktionsnedsättning som 
har behov av specialiserad hemtjänst och sociala mötesplatser 
Rådet menade att pilotstudien är ett mycket lovvärt initiativ och att tjänste-
utlåtandet dessutom är väldigt bra formulerat. Det föreslogs att även vård-
centralen involveras i den uppsökande verksamheten. Per-Ove Mattsson 
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svarade att de ansvariga förvaltningarna kommer att pröva sig fram och att 
kanske även vårdcentralen kan komma att spela en roll i projektet. 
 
Ärende nr 12: Förslag till riktlinjer för handläggning av ärenden inom äld-
reomsorgen enligt socialtjänstlagen och lagen om stöd och service till vis-
sa funktionshindrade – yttrande till kommunstyrelsen 
Rådet instämde i förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 
Från föregående sammanträde: Nämndsekreterare Pia Sundqvist berättade att 
sammanträdesarvodet beräknas utifrån gällande prisbasbelopp och att årets 
sänkning av arvodet från 500 kr till 490 kr beror på att prisbasbeloppet har 
sänkts år 2010. Rådet har också frågat om det går att få ersättning för medver-
kan vid de informationsmöten som förvaltningen anordnar i aktuella upphand-
lingsärenden. Pia meddelade att arvode inte kan utgå vid dessa tillfällen efter-
som det bara är kommunfullmäktige som har rätt att fatta beslut om arvode. 
 
Per-Ove Mattsson informerade om årets satsning på sommarjobb för ungdomar. 
Extra medel har skjutits till inom ramen för Söderortsvisionen och förvaltning-
en kan i år erbjuda ca 225 ungdomar sommarjobb. Ordförande Kerstin Järne-
berg undrade om även ungdomar med funktionsnedsättning erbjuds sommar-
jobb. Per-Ove svarade att ungdomar ansöker själva och att en viss andel av job-
ben fördelas utifrån social förtur. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Rådet konstaterade att nivåskillnaderna i golvet i den nya delen av Farsta 
centrumanläggning fortfarande inte har markerats för att förebygga fall-
olyckor. Kerstin Järneberg kontaktar åter marknadsområdesansvariga Ma-
ria Eile. Om inga åtgärder vidtas kommer rådet att skicka en skrivelse till 
fastighetsägaren Atrium Ljungberg. 
 
Det datum som har föreslagits för rådets sammankomst med stadsdels-
nämnden, torsdag 20 maj, passar mindre bra. Rådet uppdrog åt Per-Ove 
Mattsson att undersöka om nämnden istället kan träffa rådet antingen tors-
dag 17 juni eller torsdag 2 september. 

  
Rådets möte hölls denna gång på Höken, daglig verksamhet i Hökarängen. 
Direkt före mötet fick rådet en presentation av lokalerna och de aktiviteter 
som erbjuds vid enheten. Rådet tackade enhetschef Annika Björnelund och 
övriga medverkande för ett mycket intressant studiebesök. Rådet bestämde 
att ett kommande möte hålls hos den dagliga verksamheten på Mårbacka-
gatan, Stora och Lilla Edsvalla. 
 

§ 7 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 10 maj 2010 kl 15.00-16.30, med 
förmöte kl 14.15. 


